
Zápisnica zo zhromaždenia členov SSO 21.9.2023 Vysoké 
Tatry 
 
Členov SSO privítal a schôdzu viedol predseda SSO doc. MUDr. Pavel Doležal, CSc, mim. prof. 
Oboznámil ich s navrhovaným programom. Prítomní členovia SSO navrhovaný program 
schválili. 
Program: 

1. Voľba mandátovej komisie 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Voľby do výboru SSO (Doležal) 

4. Nové vedenie sekcií SSO (Doležal) 

5. Správa o činnosti výboru v roku 2022-2023 (Barta) 

6. Správa Dozornej rady (Obtulovičová) 

7. Navrhovaná zmena vykazovania ambulantných ORL výkonov (Kováč, Lysinová) 

8. Optimalizácia siete nemocníc ,ORL program (Sičák, Profant, Doležal) 

9. Akadémia SSO 2023 

10. Diskusia 

11.  Rôzne 

12.  Hlasovanie o prijatých návrhoch a uzneseniach   

 
1. Voľba mandátovej komisie. Bol zvolený MUDr. Zigo ,  
2. Voľba návrhovej komisie. Boli zvolené MUDr. Hlavačková, MUDr. Šramková,  
3. voľby do výboru SSO 2024 , predseda predložil zoznam kandidátov, kandidáti musia   
písomne vyjadriť súhlas s kandidatúrou. Boli prezentovaní 3 členovia volebnej komisie 
a sekretárka SSO pri posledných voľbách -návrh rezidentov ako členov volebnej komisie 
Voľby prebehnú  korešpondenčným spôsobom a do februára 2024 budú spočítané hlasy. 
4. Nové vedenie sekcií SSO. Prezentovali sa výsledky volieb predsedov  sekcií SSO.  
5. Správa o činnosti výboru v roku 2022-23 prezentoval vedecký sekretár Dr. Barta , správa 
bude na webstránke SSO . 
6. Správa Dozornej rady 
Prezentovala MUDr. Katarína Obtulovičová, PhD ako predseda Dozornej rady SSO. Finančné 
zdravie spoločnosti sa podľa dostupných informácií mierne zlepšilo.  
Nakoľko zostatok na bežnom účte SSO je 16 720,76€ , čo je stanovené ako hranica pod ktorú 
by financie spoločnosti nemali klesnúť.    
7. Navrhovaná zmena vykazovania ambulantných ORL výkonov pre ŠAS- výsledná cena 
zahŕňa náklady na daný výkon – to by sa dalo do vyhlášky MZ SR každý rok ako záväzná cena. 
Návrhy vytvoria v mesiacoch-marec a apríl Kováč, Lysinová, Csendéš, Csekesová, Feriancová.- 
vzor český katalóg a rozdelenie na ambulantné, JAS a nemocničné ambulancie. Cieľ je 
zúženie spektra výkonov s presným popisom -komplexné, cielené a kontrolné ORL vyš. , 
foniatrické a vestibulologické vyš. Pre deti do 10 rokov koeficient 1,3-1,5.... Fáza 
registračných listov. Nacenenie bude postupne prebiehať podľa plánu. 
8. OSN – Sičák vysvetlil princíp OSN objasnil zaradenie oddelení podľa kategórií 
a programové úrovne, ktoré by pracoviská mali napĺňať....obsahovo čo sa týka počtov 
definovaných  výkonov a čo sa týka aj personálneho a prístrojového vybavenia. Ako 1.krok 
rozdelil jednotlivé oddelenia teraz sa  bude sledovať realizácia   programov  . 



9. Diskusia  
10. Rôzne- otázka certifikovanej činnosti pri predpise naslúchadiel, historicky pre nedostatok 
foniatrov bolo kreované certifikované štúdium v audioprotetike. T.č. MZ SR žiadalo 
vypracovať a odovzdať štandardy špecializovanej činnosti audioprotetika. Medzitým počet 
foniatrov stúpol a ZP obmedzili možnosť preskripcie naslúchadiel. Kurz audioprotetiky 
absolvovalo 80 kolegov a mnohí si neskôr dorobili atestáciu foniatrie. Foniatri sú na výbore 
za zrušenie tohto programu vzhľadom nekvalitu starostlivosti, ostatní členovia výboru sú za 
ponechanie možnosti . Otázka ponechania možnosti certikácie audioprotetiky bude 
korešpondenčne mailovo hlasované vo výbore.  
 
 
 
Predseda SSO poďakoval za účasť a ukončil členskú schôdzu.  
 
 
 
 
Zapísal Barta 
Overil Doležal  


